
Σελίδα 1 από 3 
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
∆ΗΜΟΣ ΛΑΡΙΣΑΙΩΝ 
∆/ΝΣΗ ∆ΙΟΙΚΗΣΗΣ ΚΑΙ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ 
ΤΜΗΜΑ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1 ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 
ΤΗΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ∆ΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ 

∆ΗΜΟΥ ΛΑΡΙΣΑΙΩΝ 
 

 
ΘΕΜΑ: Συζήτηση για τον Οικονοµικό Προϋπολογισµό και το Τεχνικό Πρόγραµµα ∆. 

Λαρισαίων έτους 2022. 
 

Στη Λάρισα σήµερα 15 ∆εκεµβρίου 2021, ηµέρα Τετάρτη και ώρα 19:00 η ∆ηµοτική 
Επιτροπή ∆ιαβούλευσης του ∆ήµου Λαρισαίων συνήλθε σε συνεδρίαση, ύστερα από τη µε αριθ. 
πρωτ. 53735/06-12-2021 πρόσκληση του Προέδρου αυτής κ. Τάχου ∆ηµητρίου, η οποία έγινε 
σύµφωνα µε τους ορισµούς του άρθρου 78 του Ν. 4555/2018. 
 

Ήταν δε παρόντες από τα µέλη της οι κ.κ: 1) Τάχος ∆ηµήτριος ως Πρόεδρος, 2) 
Παπαγεωργίου Νικόλαος εκπρόσωπος του Τεχνικού Επιµελητηρίου, 3) Ακριβούλη Ζωή 
εκπρόσωπος του Οικονοµικού Επιµελητηρίου, 4) Γιαννιού Άννα εκπρόσωπος του Συλλόγου 
Ελλήνων Μηχανικών Πολεοδοµίας Χωροταξίας & Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΣΕΜΠΧΠΑ), 5) 
Παπαδηµητρίου Κων/νος εκπρόσωπος Συλλόγου Αρχιτεκτόνων, 6) Μίχος Τριαντάφυλλος 
εκπρόσωπος της Επιστηµονικής Ένωσης Τεχνολογικής Εκπαίδευσης Μηχανικών (Ε.Ε.Τ.Ε.Μ), 7) 
Κουτσούκης Αθανάσιος εκπρόσωπος Φαρµακευτικού Συλλόγου Λάρισας, 8) Λιάγκουρα Ελένη 
εκπρόσωπος του Εµπορικού Συλλόγου, 9) Παναγούλης Χρήστος εκπρόσωπος του Γεωπονικού 
Συλλόγου Λάρισας, 10) Καµατέρη Ελένη εκπρόσωπος Συνδέσµου Θεσσαλικών Επιχειρήσεων & 
Βιοµηχανιών (ΣΒΕΘ), 11) Παναγούλης Κων/νος εκπρόσωπος του Ινστιτούτου Εργασίας (ΓΣΕΕ), 
12) Λιόβας ∆ηµήτριος εκπρόσωπος της Επιστηµονικής Ένωσης Προώθησης Εκπαιδευτικής 
Καινοτοµίας (Ε.Ε.Π.Ε.Κ.), 13) Τσιούρβα Όλγα εκπρόσωπος του Οργανισµού Απασχόλησης 
Εργατικού ∆υναµικού (ΟΑΕ∆), 14) Ζιάκα Βασιλική εκπρόσωπος της Περιφερειακής ∆ιεύθυνσης 
Α/θµιας & Β/θµιας Εκπαίδευσης Θεσσαλίας, 15) Χάµου Μαρία εκπρόσωπος του Συλλόγου 
Εκπαιδευτικών Π.Ε. Λάρισας «ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΜΑΣ», 16) Κουφάκη Ειρήνη εκπρόσωπος 
του Κέντρου Πρόληψης Π.Ε. Λάρισας «ΟΚΑΝΑ», 17) Καλούδη Έυη εκπρόσωπος Ενεργών 
Πολιτών Ν. Λάρισας, 18) Πάϊκος Στέφανος εκπρόσωπος Περιφερειακής Οµοσπονδίας Ατόµων µε 
Αναπηρία Θεσσαλίας (Π.Ο.Μ.Α.µεΑ.), 19) Ραΐλη Μαρία εκπρόσωπος της Ελληνικής Εταιρείας 
Νόσου Alzhemer και Συναφών ∆ιαταραχών, 20) Κεντέρης Νικόλαος εκπρόσωπος του Συλλόγου 
Φίλων του Μουσείου Εθνικής Αντίστασης, 21) Εξάρχου Βασιλική εκπρόσωπος Πανεπιστήµιου 
Θεσσαλίας, 22) Γκουροµπίνος Χρήστος εκπρόσωπος Μορφωτικού Εκπολιτιστικού Συλλόγου Αγ. 
Θωµά και οι πολίτες 23) Ρεµπάπης Ευάγγελος και 24) Μπλιούµη Θεοδώρα. 
 

και δεν προσήλθαν εκπρόσωποι από: 1) Επιµελητήριο Λάρισας, 2) Σύλλογο Πολιτικών 
Μηχ/κών N. Λάρισας, 3) Ιατρική Σχολή Πανεπιστηµίου Θεσσαλίας, 4) 5η ΥΠΕ Θεσσαλίας και 
Στερεάς Ελλάδας, 5) Ιατρικό Σύλλογο Ν. Λάρισας «Ιπποκράτης», 6) Οδοντιατρικό Σύλλογο Ν. 
Λάρισας, 7) ∆ικηγορικό Σύλλογο Ν. Λάρισας, 8) Γαλλικό Ινστιτούτο Λάρισας –Γαλλική Πρεσβεία, 
9) Σύνδεσµο Νέων Επιχειρηµατιών Θεσσαλίας (ΕΣΥΝΕ) 10) Ένωση Ξενοδόχων Ν. Λάρισας, 11) 
Ε.Λ.Μ.Ε. Ν. Λάρισας, 12) Ελληνικό Ερυθρό Σταυρό-Περιφερειακό Τµήµα Λάρισας, 13) ΚΕΘΕΑ-
ΕΞΟ∆ΟΣ, 14) Εφορεία Αρχαιοτήτων Ν. Λάρισας, 15) Πανθεσσαλικό Σύλλογο Αναπήρων πολιτών 
(ΠΑΝ.Σ.Α.Π.), 16) Ένωση Σωµατείων Πετοσφαίρισης Κεντρικής Ελλάδας (ΕΣΠΕΚΕΛ), 17) 
ΚΟΙ.Σ.Π.Ε. Λάρισας Μυρµιδόνες, 18) Σύλλογο Γονέων & Κηδεµόνων 21ου ∆ηµοτικού Λάρισας, 
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19) Σύλλογο Γονέων & Κηδεµόνων 5ου Γυµνασίου Λάρισας, 20) Σύλλογο Φίλων Πηνειού, 21) 
∆ρυάς, (Πολιτιστικός & Περιβαλλοντικός Σύλλογος) και οι πολίτες Γκουροµπίνος Αθανάσιος, 
Βουλγαράκης Αθανάσιος, Ραµιώτης Χρήστος, Γκουζιώκας Απόστολος, Περιστέρης Κων/νος, 
∆αβιώτης Φιλήµων, Βουλγαρίδης ∆ηµήτριος, Σίµος Βασίλειος, Τσολάκη Αικατερίνη, Στέφος 
Χρήστος, Σδράλη Ελένη και Βογιατζής Ιωάννης. 

 
Επίσης παραβρέθηκαν οι Αντιδήµαρχοι κ. Αδαµόπουλος Αθανάσιος, Σούλτης Γεώργιος, 

∆ιαµάντος Κωνσταντίνος, Καλτσάς Νικόλαος και ∆εληγιάννης ∆ηµήτριος, καθώς και οι Πρόεδροι 
της Κοινότητας Φαλάνης Λυγούρας Κωνσταντίνος, 1ης Κοινότητας Λάρισας Απρίλη Σοφία και 4ης 
Κοινότητας Λάρισας, Αργυροπούλου Ευαγγελία.  

Η Επιτροπή αφού βρέθηκε σε νόµιµη απαρτία, εισέρχεται στη συζήτηση του θέµατος της 
ηµερήσιας διάταξης. 

 
Μετά την τοποθέτηση του Προέδρου της ∆ηµοτικής Επιτροπής ∆ιαβούλευσης κ. Τάχου 

∆ηµητρίου ο οποίος αναφέρθηκε στους σκοπούς της Επιτροπής, ακολούθησαν οι εισηγήσεις των 
αρµόδιων Αντιδηµάρχων που είναι οι κάτωθι: 

 
Στην εισήγησή του ο Αντιδήµαρχος Οικονοµικών κ. Αδαµόπουλος Αθανάσιος, έκανε µια  

περιγραφή του προϋπολογισµού οικονοµικού έτους 2022 επισηµαίνοντας ότι ο ∆ήµος Λαρισαίων 
είναι ένας υγιής ∆ήµος που πληρώνει κανονικά τις υποχρεώσεις του, παρά το γεγονός ότι τα 
τελευταία χρόνια υπάρχει µείωση των τακτικών εσόδων του ∆ήµου κατά περίπου 1.500.000€ ανά 
έτος.  Όπως τόνισε, ο προϋπολογισµός για το 2022 είναι περίπου 150.000.000 €, και θεωρεί ότι θα 
υλοποιηθεί, παρόλο που το 2022 θα είναι µια δύσκολη οικονοµικά χρονιά, λόγω των 
αποτελεσµάτων της πανδηµίας Covid-19, που έχει σαν αποτέλεσµα περισσότερα έξοδα για τους 
∆ήµους και περισσότερες ανείσπρακτες εισφορές 

 
Ο κ. Σούλτης Γεώργιος Αντιδήµαρχος Επιχειρησιακού Σχεδιασµού και Τεχνικών Έργων, 

αναφέρθηκε στις καθυστερήσεις των έργων του έτους 2021 που κυρίως οφείλονται στις συνθήκες 
της Πανδηµίας του COVID-19 και στο φαινόµενο του σεισµού. Στη συνέχεια αναφέρθηκε στα έργα 
που περιλαµβάνει το τεχνικό πρόγραµµα και χωρίζονται σε 3 κατηγορίες: 

1. Την αναβάθµιση του δηµόσιου χώρου µε την υλοποίηση του ΣΒΑΚ 
2. Τα µεγάλα εµβληµατικά έργα και  
3. Τα έργα που αφορούν στην καθηµερινότητα, εκπαίδευση, τον αθλητισµό κ.λ.π 
Σε όλες τις κατηγορίες υπάρχουν έργα συνεχιζόµενα όπως π.χ η ολοκλήρωση του ΣΒΑΚ, η 

µελέτη προσβασιµότητας ΑΜΕΑ, το προσκήνιο Πολιτισµού, το Μπεζεστένι, το Γενί Τζαµί, το 
κτίριο των Μουσών, η ενεργειακή αναβάθµιση σχολείων, η αναµόρφωση του Παλαιού 
Κοιµητηρίου, η συντήρηση των παιδικών χαρών, η ενεργειακή αναβάθµιση του κλειστού 
γυµναστηρίου του αγίου Κωνσταντίνου, το Έξυπνο Σύστηµα ελέγχου πεζοδρόµων µε αναδυόµενες 
µπάρες, η αντικατάσταση 7.000 φωτιστικών οδοφωτισµού µε LED και νέα έργα, όπως η αγορά 
ηλεκτρικών λεωφορείων, η κατασκευή περιφερειακών πάρκινγκ, το σύστηµα ελεγχόµενης 
στάθµευσης, η επέκταση των µελετών ΣΒΑΚ, η Μελέτη διαµόρφωσης τάφρου ΧΑΤΖΗΧΑΛΑΡ Β 
τµήµα, 

ο Αρχιτεκτονικός ∆ιαγωνισµός Προσχεδίων για το ΚΗΠΟΘΕΑΤΡΟ, η Μελέτη νέας 
πλατείας στον Ιπποκράτη κ.λ.π 
 

Στη συνέχεια, τέθηκαν ερωτήσεις από τα µέλη της Επιτροπής και συγκεκριµένα από τους 
κ.κ: 

1) Παπαδηµητρίου Κωνσταντίνο, 2) Παπαγεωργίου Νικόλαο, 3) Πάικο Στέφανο, 4) Γιαννιού 
Άννα, 5) Χάµου Μαρία 6) Σκεντέρη Νικόλαο και Εξάρχου Βασιλική ανάµεσα στις οποίες 
είναι: 
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-Περιβάλλοντας χώρος του Αρχαίου Θεάτρου και αποχαρακτηρισµός του Ο.Τ 
-Αναµόρφωση της οδού Ηρώων Πολυτεχνείου 
-∆ιάνοιξη της οδού Τσιόγκα 
-Αριθµός ηλεκτρικών λεωφορείων 
-Χρονοδιάγραµµα προσκηνίου Πολιτισµού 
-Έλλειψη θέσεων στάθµευσης  
-Ελεγχόµενη στάθµευση 
-Περιφερειακά πάρκινγκ 
-Μελέτη προσβασιµότητας σχολικών κτιρίων 
-Κυκλικοί κόµβοι 
-Προβλήµατα ατόµων ΑΜΕΑ 
-Ανακατασκευή πεζοδροµίων 
-Μεταφορά του τελωνείου 
-Θέµατα πολιτισµού 
-Οδική σύνδεση των πανεπιστηµιακών κάµπους , Βιόπολις και Γαιόπολις . 

 
Στις παραπάνω ερωτήσεις δόθηκαν διευκρινιστικές απαντήσεις από τους αρµόδιους 

αντιδηµάρχους.  
 
 
 

Το παρόν συντάχθηκε αναγνώσθηκε και αφού βεβαιώθηκε υπογράφεται όπως παρακάτω. 
 
 
 

Η ∆ΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ∆ΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ 
∆ΗΜΟΥ ΛΑΡΙΣΑΙΩΝ 

 
 
 
             Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                                          ΤΑ ΜΕΛΗ 
 
 
 
 
     ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΟΣ 


